

校友講座第二十五講 Alumni Talk – 25th Talk

為增進同學與校友間的聯繫，由 2005 年起，書院與書院校友會合辦一系列的「聯合書院校友講座」，邀請在社會上各行各業有卓越成就的校友與在校的師弟師妹們分享他們在事業上、人生旅途上的各種經歷與體會。校友講座以高桌晚宴形式舉行，讓聯合同學在輕鬆的環境下與主講校友嘉賓交流認識。校友講座的第二十五講於 2018 年 4 月 9 日晚上假書院張祝珊師生康樂大樓三樓文怡閣舉行，書院邀得 1998 年建築學系校友，香港聖公會福利協會項目及發展總監王健明先生擔任主講嘉賓，以「從設計思維到社會參與及服務創新」為講題，與聯合同學分享他的心得。



From 2005, the College and the Alumni Association have jointly organised a series of alumni talks for students. Distinguished alumni from all walks of life are invited to share with fellow students on their career and life experiences. The Alumni Talk is organised in the format of high table dinner, providing students and alumni a relaxing atmosphere for learning and communication. The 25th Alumni Talk was held on 9 April 2018 at the Staff Common Room, 3/F, Cheung Chuk Shan Amenities Building, United College. The guest speaker, Mr Robert K M Wong, Project Development Director, Hong Kong Sheng Kung Hui Welfare Council Limited, shared with College students on the topic of "From Design Thinking to Social Engagement and Service Innovation". Mr Wong is a 1998 United College alumnus, majoring in Architecture.

